
     Graag wil ik zegen dat het project buurt- 

preventie is een succes. Kort naar het begin 

van het project was de aantal woninginbraak 

gedald. Volgens onze statistiek, is binnen drie 

jaar inbraak situatie vlink gedald. 

              Dit is de resultaat van samenwerken tussen 

de vrijwilligers en bewoner hieronder 

goed communicatie en informatie delen. 

Ik hoop met dit successvol resultaat 

is de wijk weer veilig en gaat het 

project stoppen naar een of twee jaar. 


